
 
 
08-01-2024, Hilversum 
 
Schriftelijke vragen Art. 41 inzake daklozenopvang en registratie in Hilversum 
 
Geachte leden van het college, 
 
Namens Hart voor Hilversum willen wij graag inzicht verkrijgen in de gang van zaken met 
betrekking tot daklozenopvang en -registratie in Hilversum. Wij stellen de volgende vragen 
aan u: 

1. Kunt u ons informeren over het aantal dagen in december waarop de daklozenopvang 
volledig bezet was? 

2. Wat is het totaal aantal nachten dat er in december hotelovernachtingen zijn geboekt 
voor daklozen? 

3. Hoe vaak is het voorgevallen dat iemand werd afgewezen bij de Cocon omdat deze 
volledig bezet was, zonder dat er een alternatieve hotelboeking heeft plaatsgevonden? 

4. Wordt de registratie van de Cocon gedeeld met de gemeente? 
5. Bent u bereid de volgende indicatoren op te nemen in het Raadsdashboard Sociaal 

Domein: 
o Het aantal dagen in de maand waarop de Cocon volledig bezet was. 
o Het totaal aantal hotelovernachtingen dat in een maand is geboekt voor 

daklozen. 
o Het aantal gevallen waarin een dakloze in Hilversum niet kon worden 

opgevangen bij de Cocon omdat deze vol was en er geen hotelboeking heeft 
plaatsgevonden. 
 

Wij vertrouwen erop dat u deze informatie kunt verstrekken, zodat wij een helder beeld 
krijgen van de situatie.  
 
Met vriendelijke groet, 
Malika Boukhriss 
 
 
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3660636/geen-plek-meer-in-daklozenopvang-in-utrecht-en-
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